
افزایش شـــیوع کرونـــا در دنیا طی هفته های اخیر باعث شـــده 

نگرانی هایی بابت برگزاری رقابت های فوتبال و همچنین ســـفر 

بازیکنان به کشـــورهای مختلف برای برگزاری دیدارهای ملی یا 

قاره ای به وجود بیاید. در لیگ های داخلی با توجه به اینکه تست 

کرونا هر هفته گرفته می شـــود و تمام مسابقات در داخل کشورها 

برگزار می شود، مشکل چندانی ایجاد نمی شود اما با نزدیک شدن 

به زمان دیدارهای ملی و همچنین مراحل حذفی لیگ قهرمانان و 

لیگ اروپا، نگرانی از بابت سفرهای خارجی تیم ها و امکان آلوده شدن 

بازیکنان به این ویروس زیاد شده است. حالا برخی تیم ها تصمیم 

دارند با توجه به مجوز جدید فیفا از حضور بازیکنان شان در دیدارهای 

ملی جلوگیری کنند و این اتفاق می تواند به رویارویی باشگا ه ها و 

فدراسیون های کشورهای مختلف منجر شود. 

مشکلات برزیل و آرژانتین
لیورپول یکی از تیم هایی است که تصمیم گرفته چند بازیکن خود 

ازجمله آلیسون، فابینیو، فرمینیو و ژوتا را از حضور در دیدارهای ملی 

منع کند. تعطیلات فیفا دی ماه آینده میلادی خواهد بود و از حالا 

نگرانی ها بابت سفرها و مشکلاتی که برای تیم ها ایجاد می کند، 

افزایش یافته اســـت. فیفا به تازگی به باشگاه های مختلف اجازه 

داده تا درصورتی که بازیکنان ملی پوش قرار اســـت به کشورهایی 

سفر کنند که در بازگشت باید در قرنطینه بمانند، از حضور آنها در 

اردوی تیم های ملی جلوگیری کنند. 

با توجه به اینکه کشورهای آمریکای جنوبی، آفریقایی و همچنین 

پرتغال در لیست قرمز بریتانیا قرار دارند و اگر شخصی به این کشورها 

ســـفر کند در بازگشت به بریتانیا باید حداقل 10 روز در یک هتل 

قرنطینه شـــود، به همین دلیل لیورپـــول تصمیم گرفته با برخی 

بازیکنانش اجازه حضور در تیم ملی را ندهد. سایر بازیکنان لیگ 

برتر همانند گابریل ژسوس و برونو فرناندز نیز نمی توانند تیم های 

کشورهای خود را در روزهای فیفادی همراهی کنند و این به خصوص 

برای دو تیم ملی آرژانتین و برزیل مشکل ســـاز خواهد شد. نفرات 

زیـــادی از این دو تیـــم در لیگ برتر انگلیس بازی می کنند و حالا 

لیورپول به عنوان نخســـتین باشگاه تصمیم گرفته مجوز جدایی 

بازیکنان برزیلی و پرتغالی خود را ندهد. 

برزیل و آرژانتین در دیدارهای انتخابی جام جهانی 2022 دیدارهای 

حساسی را در ماه آینده پیش رو دارند. برزیل با کلمبیا و آرژانتین با 

اروگوئه دیدار خواهند کرد و دیدار بعدی این دو تیم برابر هم خواهد 

بود که تاثیر زیادی در سرنوشت صعود آنها به جام جهانی خواهد 

داشت. به این ترتیب غیبت ستاره های تاثیرگذار دو تیم می تواند 

برای آنها دردسرهای بسیاری ایجاد کند. پرتغال نیز در این مدت با 

آذربایجان، صربستان و لوکزامبورگ دیدار خواهد کرد و به نفراتی 

چون ژوتا و فرناندز نیاز دارد. 

بازیکنان لیگ برتری اگر در دیدارهای ملی شرکت کنند، دو هفته 

از مسابقات لیگ که روزهای دوم و دهم آوریل انجام خواهد شد و 

همچنین دیدارهای رفت مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان را از 

دست خواهند داد و حتی شاید در بازی های برگشت این مرحله نیز 

غایب باشند. در آن برهه دیدارهای مهمی ازجمله منچستریونایتد-

تاتنهام، منچسترســـیتی – لسترسیتی و لیورپول – آرسنال برگزار 

می شـــود که غیبت نفرات اثرگذار این تیم هـــا می تواند برای آنها 

مشکل آفرین شود. به همین دلیل تیم های لیگ برتری درباره صدور 

مجوز خروج بازیکنان خود تردید دارند. 

محرومیت لا�یپزیگ از میزبانی
لیگ قهرمانان اروپا نیز به دلیل شیوع کرونا با دردسرهایی مواجه شده 

است که بازهم لیورپول در یک طرف ماجرا قرار دارد. دیدار این تیم 

برابر لایپزیگ در مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان قرار است 

سه شنبه آینده در زمین حریف برگزار شود و با توجه به اینکه کشور 

آلمان ورود افراد از انگلیس به این کشور را ممنوع کرده است، این 

مسابقه در کشور دیگری انجام خواهد شد. اولیور مینتزلاف، مدیر 

اجرایی باشگاه آلمانی پیش از این اعلام کرد احتمالا این مسابقه در 

یکی از دو ورزشگاه پوشکاش آره نا بوداپست یا استادیوم تازه تاسیس 

تاتنهام انجام خواهد شـــد و به این ترتیب لایپزیگ از میزبانی این 

مسابقه محروم خواهد بود. 

آلمان حداقل تا دوهفته آینده از پذیرش مســـافر از کشورهایی که 

در آن ویروس پیشرفته کرونا شیوع یافته است خودداری می کند و 

مقامات این کشور اعلام کرده اند هیچ استثنایی در این زمینه حتی 

برای باشگاهی مثل لیورپول هم قائل نخواهند شد. به این ترتیب 

اعضای این تیم نمی توانند برای این مســـابقه راهی آلمان شوند و 

بازی باید در ورزشـــگاه دیگری انجام شود. وزارت کشور آلمان در 

بیانیه ای تاکید کرد برای اجرای قوانین و پروتکل ها به منظور مقابله 

با کرونا جدیت زیادی دارد و به همین دلیل نمی تواند با ارائه مجوز 

به این تیم انگلیسی این پروتکل ها را زیر پا بگذارد. 

این سختگیری ژرمن ها باعث شده یکی از نمایندگان این کشور از 

میزبانی رقابت های مهمی چون لیگ قهرمانان محروم شود و حالا 

یوفا به این تیم پیشنهاد داده تا ورزشگاه پوشکاش آره نا در بوداپست 

مجارستان را که از نظر این نهاد امنیت لازم برای برگزاری این مسابقه 

را دارد به عنوان میزبان انتخاب کند. روز گذشته لایپزیگ درنهایت 

تصمیم گرفت مسابقه فوق را در بوداپست برگزار کند و به این ترتیب 

در مجارســـتان میزبان حریف قدرتمند خود در این مرحله خواهد 

بود. مسابقه برگشت دو تیم هم طبق برنامه قبلی در آنفیلد انجام 

خواهد شد.  البته این مشکل احتمالا برای دیدار منچسترسیتی برابر 

مونشن گلادباخ که چهارشنبه بعد از این مسابقه برگزار خواهد شد 

هم وجود دارد. آلمانی ها هنوز این ممنوعیت را تمدید نکرده اند اما 

در صورتی که وضعیت موجود ادامه داشته باشد و میزان شیوع این 

ویروس کاهش نداشته باشد احتمالا این قانون را تمدید خواهند کرد 

که به این ترتیب گلادباخ هم نمی تواند در زمین خود پذیرای سیتی 

باشد. یوفا هم اعلام کرده امکان تعویق دیدارها در صورت افزایش 

چنین مشـــکلاتی وجود دارد و آماده همکاری با باشگاه هاست تا 

بتوانند از شرایط کنونی عبور کنند. 

دردسر عجیب بازیکنان
در انگلیس نیز قوانین مقابله با کرونا و قرنطینه با دقت زیادی اجرا 

می شـــود اما در این میان برخی بی قانونی ها با انتقاداتی روبه رو 

می شود. به تازگی رسانه های این کشور به این موضوع پرداخته اند 

که با توجه به اینکه حضور در آرایشگاه ها با توجه به قوانین دوران کرونا 

ممنوع است اما چگونه اکثر بازیکنان فوتبال همیشه مرتب و آراسته 

هستند. به نظر می رسد آنها به نوعی قوانین را دور زده و مخفیانه به 

سراغ آرایشگرها می روند. این داستان بیشتر از زمانی مطرح شد که 

جولینتون، خرید گران قیمت نیوکاسل در این فصل عکسی از خود 

در یک آرایشگاه منتشر کرد و اگرچه ماسک هم زده بود اما 200 پوند 

بابت نقض قوانین جریمه شد. در این میان سوال اصلی این است 

که با توجه به اینکه آرایشگاه ها طبق قوانین تعطیل هستند چگونه 

اکثر بازیکنان همیشه مرتبط و با مدل های موی مختلف در زمین 

حاضر می شوند و حتی در فاصله زمانی کوتاهی این مدل ها را تغییر 

می دهند. مسلما همسران آنها چنین مهارتی در استفاده از قیچی و 

ماشین های اصلاح ندارند و کاملا مشخص است که آنها به سراغ یک 

آرایشگر حرفه ای رفته اند. یکی از این آرایشگرها می گوید: »بسیاری از 

بازیکنان آرایشگرهای شخصی دارند و به دور از سر و صدا و مخفیانه 

به سراغ آنها می روند تا موهای خود را مرتب کنند. بازیکنان همیشه 

دوست دارند با ظاهری آراسته در زمین حاضر شوند و به همین دلیل 

خطرهای چنین کاری را به جان می خرند.«

البته این نخستین بار نیست که بازیکنان با انتظار چنین عکس هایی 

خبرســـاز می شـــوند. پیش از این و در جریان قرنطینه نخســـت 

اردیبهشـــت ماه امسال بازیکنانی چون سرژ اوریه، مدافع تاتنهام 

و جـــوردن ایبه، بازیکن بورنمـــوث در صفحه های اجتماعی خود 

عکس های خود در حال اصلاح موی ســـر را منتشـــر کردند که با 

جریمه و همچنین واکنش منفی رسانه ها و هواداران روبه رو شد. 

جالب اینکه نیکی اوکایر، آرایشگر معروفی که برخی بازیکنان لیگ 

برتر به ســـراغ او می روند، معتقد است آنها در این اوضاع و شرایط 

خودشان اصلاح موی خود را انجام می دهند و از کسی در این زمینه 

کمک نمی گیرند: »بسیاری از بازیکنان خودشان موی خود را مرتب 

می کنند. هیچ کس دوست ندارد در این شرایط به دردسر بیفتد و به 

همین دلیل ترجیح می دهند به سراغ آرایشگر نروند. خیلی از آنها 

به من زنگ می زنند تا از من مشـــاوره بگیرند. حتی گاهی اوقات با 

کمک تماس تصویری به آنها کمک می کنم تا موی خود را به شکل 

دلخواه آرایش کنند.«

با وجود این هفته پیش ویدئویی از اوکایر درحال اصلاح موی توماس 

پارتی، هافبک آرسنال منتشر شد که او در واکنش به آن گفت که 

این تصویر قدیمی بوده است.
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گفتوگو

لیگووشوبانوانکشوردرحالیبرگزارشدکهتیمدانشگاه

آزاداســـامیتوانســـتنایبقهرماناینمسابقاتسخت

شودوهمانطورکهپیشبینیمیشد،تیمپرمهرهسپاهان

همقهرماناینلیگشـــد.لیگیکهبرایاهالیووشـــوبه

غیرازمحکزدنتواناییهایخوددرســـالســـختکرونا

برایشانانگیزهایشدتاقویتروبهامیدروزهایپرمسابقهتر

تمریناتخودراپیبگیرند.هرچندکرونانگذاشتهبودبچهها

تمریناتشانرادرسطحیکهمیخواهندانجامدهندولی

بازیکنانتیمهاباآمادگیجسمانیخوبیپابهمیدانرقابت

گذاشتند.دراینبارهســـراغالهامصادقی،سرمربیوزهرا

کیانی،ورزشکارمطرحتیمتالویدانشگاهآزادرفتیمتانظر

آنهارادربارهمسابقهایکهپشتسرگذاشتند،بدانیموآنها

نیزپاسخگویسوالات»فرهیختگان«بودند.

الهام صادقی: برد پورحسن
اندازه صد قهرمانی می ارزید

سطحلیگچطوربود؟

مسابقات لیگ در کیفیت بسیار عالی برگزار شد و با توجه به بودن 

ویروس کرونا برگزاری مسابقات بسیار متفاوت و با شرایط خیلی 

خوبی انجام شـــد. رقیب ما تیم سپاهان همان طور که قبلا گفته 

بودم، ملی پوش زیاد و بازیکنان خیلی قوی داشت و شاگردان من 

خیلی خوب جنگیدند، خیلی خوب با تمام توان شان بازی کردند 

و در مقابل خواهران منصوریان ایستادند. تارا پورحسن، بازیکن 

تیم دانشگاه آزاد، صدیقه دریایی، قهرمان جهان را شکست داد و 

این یکی از بهترین امتیاز هایی بود که می توانستم در لیگ بگیرم، 

می توانم بگویم برد خانم پورحسن برای من برابر با صد قهرمانی بود. 

همانطورکهانتظارشراداشتید،تیمسپاهانپرقدرتحاضر

شد،ازنتیجهوکاربچههایتیمراضیبودید؟

بازیکنان جوانانم با قهرمانان ملی در بخش تالو اختلاف صدمی 

داشتند و من واقعا به تک تک این بچه ها افتخار می کنم، درواقع 

بـــا تمام توان و جان شـــان کار کردند و جنگیدنـــد. بازیکن ما 

آسیب دیدگی داشت، به او می گفتم بازی نکن ولی اصرار داشت 

و بازی کرد، هرچند آسیب دیدگی اش تشدید شد ولی از این موضوع 

اصلا ناراحت نبود. بچه ها با این اراده کار کردند ولی واقعیت این 

است که خانم منصوریان 5 ملی پوش و ستاره ها را در اختیار داشت. 

از همین جا از تک تک بچه ها برای غیرتی که گذاشـــتند، تشکر 

می کنم، کاش می شد از غیرت این بچه ها فیلم به همه مردم نشان 

داد، این همه تلاش باعث می شود اشک در چشمانم جمع شود. 

نقاطقوتوضعفلیگراچطوردیدید؟

لیگ امسال خوب برگزار و تغییرات خوبی ایجاد شده بود، سعی 

کرده بودند مسابقات را در حد مسابقات بین المللی برگزار کنند و 

به نظرم تلاش رئیس و نایب رئیس فدراسیون کاملا مشخص بود. 

اگر بخواهم یک نقطه ضعف در لیگ را بگویم این اســـت که تمام 

قدرتمندان به یک یا دو تیم می روند و اگر تعداد تیم ها بیشتر بود و 

بازیکنان پخش می شدند، رقابت ها قشنگ تر و جذاب تر می شد 

ولی تعداد تیم ها کم و شرایط کرونا هم مزید بر علت بود. بااین حال 

با اینکه سپاهان تیم پرمهره ای بود ولی از تیم ما به شدت می ترسید 

و این را خودشان هم می دانند. 

برنامهایبرایسالآیندهباتیمدانشگاهآزاددارید؟

از دکتر لشگری ممنونم که در مراسم اختتامیه حضور داشتند و 

حضورشـــان قوت قلبی برای بازیکنان بود و جا دارد سپاسگزاری 

کنم. ایشان یک جلسه کوچک بعد از مسابقه گذاشته و گفتند که 

برای سال بعد هم به امید خدا از همین بازیکنان جوان استفاده 

می کنند و به ما قول هایی به خصوص برای بهتر شدن شرایط مالی 

دادند و همچنین قول برگزاری اردوهای منسجم تر برای آمادگی 

بیشتر بازیکنان را دادند.

 

بـــاهمیننفراتادامـــهمیدهیدیابازیکـــنجدیدجذب

میکنید؟

بازیکنانم خیلی خوب بودند، دوست شان دارم و از آنها برای زحماتی 

که کشیدند، ممنونم. برایشان احترام قائلم و قاعدتا بازیکنانم را 

نگه می دارم؛ البته که هر سال باید تغییراتی باشد و چند بازیکن 

را تغییر خواهم داد و تعدادی را که به نظرم سال بعد شاید نتوانند 

کمکم کنند، تغییر می دهم و تلاش می کنم ملی پوشان بیشتری 

را جذب تیم کنم تا قهرمانی هم راحت تر باشد. 

فکرمیکنیدازبچههایتیمتانبهاردویتیمملیبزرگسالان

دعوتمیشوند؟

صددرصد  بازیکنان جوان که از تیم ملی جوانان به لیگ آوردم به 

تیم ملی بزرگسالان دعوت خواهند شد و مطمئنم در تیم ملی هم 

می درخشند و این یک حسن است که با تمرین در تیم بزرگسالان 

پیشرفت می کنند و این خودش به پیشرفت تیم دانشگاه آزاد هم 

کمک می کند. 

حرفآخر؟

دوباره از دکتر لشگری برای حمایت هایشان تشکر می کنم، ما خیلی 

تلاش کردیم و حقیقتا تیم ســـپاهان پرمهره بود و ما تا لحظه آخر 

جنگیدیم و با اختلاف خیلی کم نایب قهرمان شدیم. 

زهرا کیانی: چیزی دور از دسترس نیست
تلاش تعییین کننده است

سطحلیگچطوربود؟

خیلی بالا بود و با وجود اینکه درمجموع 4 تیم شرکت کرده بودند 

ولی می توانم بگویم هر 4 تیم بازیکنان خیلی خوبی داشتند و دو 

تیم اول و دوم هم بیشتر بازیکنان ملی پوش و خیلی از بازیکنان 

قهرمان های جهانی و آسیایی بودند و می توانم بگویم تقریبا تمام 

بازیکنان حرفه ای و بین المللی ما در این مسابقات شرکت کرده 

بودند و سطح خیلی بالایی داشتند. 

وضعیتآسیبدیدگیاتچطوراست؟

در ورزش حرفه ای حتما آسیب دیدگی وجود دارد و تمام ملی پوشان 

هم تجربه کرده اند، در مسابقات آسیایی هم آسیب دیدگی جدی 

داشتم و حتی دکتر مسابقات خواست شرکت نکنم ولی ما در 

زندگی چیزهایی داریم که برایمان خیلی ارزشمند است و 

به خاطر آن می جنگیم حتی اگر باعث شود که دردهایی 

را تحمل کنیم. من هم برای بازی های آســـیایی خیلی 

زحمت کشیده بودم و خیلی برایم اهمیت داشت، 

همان طور که لیگ امســـال برایم خیلی اهمیت 

داشت و واقعیتش آن است که ارادت خاصی به 

دکتر لشگری دارم، چراکه انسان متشخصی 

هستند و از زمانی که 8 سالم بود و وارد 

تیم شـــدم، دکتر لشگری پزشک تیم 

بودند و به خوبی راهنمایی می کردند 

و همیشه مدیون او هستم و امسال هم 

به خاطر دکتر خیلی دوست داشتم در تیم 

حضور داشته باشم، چراکه می دانستم او رئیس 

تربیت بدنی دانشگاه است، خیلی مشتاق بودم در 

تیم دانشـــگاه آزاد باشم و برایم افتخار بود و خیلی 

دوست داشتم اگر بتوانم کمک کوچکی به تیم بکنم، 

حضور داشـــته باشم و فکر می کنم بچه های دیگر 

هم این احساس غرور و تعصب را داشتند و خیلی از 

بچه ها مانند من با آسیب دیدگی شرکت کردند و خب 

من یک مقدار این اواخر آسیبم جدی تر شده بود. الان وضعیت 

پایم بهتر است ولی نیاز به رسیدگی دارد که همین چند روز آینده 

پیگیر رفع آسیب دیدگی ام خواهم بود. 

تمریندرکروناکارتراسختترنکرده؟

قطعا تمرین در شرایط کرونا خیلی سخت و البته برای همه بازیکنان 

بود و شرایط برای همه یکسان و مناسب برای تمرین نبود اما اکثر 

بازیکنان ملی و حرفه ای آمادگی جسمانی شان را حفظ کرده بودند 

که خداراشکر رقابت خیلی خوبی بود و نشان داد که بازیکنان هنوز 

هم آمادگی شان را دارند و اگر مسابقات بین المللی جدیدی باشد 

به طور حتم این بازیکنان مدال آور خواهند بود. 

قراردادهایووشـــودرحدامرارمعاشورزشکاراناینرشته

هست؟

قراردادهای مالی ووشو نسبت به قبل شاید مبلغ بیشتری داشته 

باشد ولی خب نسبت به قبل هزینه های ورزشکاران در این رشته زیاد 

شده، به خصوص در رشته تالو که ما خیلی از سلاح ها و تجهیزات را 

باید از کشور چین تهیه کنیم و خریدش برای خیلی از بچه ها سخت 

شـــده است. این قراردادها تا حدی می تواند به ورزشکاران کمک 

کند ولی نمی تواند هزینه های سالیانه ورزشکاران را تامین کند. 

باوجودســـنکمدربازیهایآسیاییجاکارتاواردتیمملی

بزرگســـالانشـــدیوبهنوعیآنموقعاسمترابرایووشو

شناسنامهدارکردی،بایدمنتظرتاریخسازیدوبارهاتباشیم؟

بازی آســـیایی که شرکت کردیم سال اولی بود که وارد بزرگسالان 

می شدم و نسبت به الان کم تجربه تر و 18 ساله بودم و خدا را شکر 

می کنم که با دعای مردم و کمک خدا و تمرینات مداوم و حمایت 

خانواده ام توانستم اولین مدال نقره تالوی بانوان را برای ایران کسب 

کنم. امیدوارم این افتخار را دوباره تکرار و قلب مردم را شاد کنم و این 

یکی از آرزوهای هر ورزشکاری است که بتواند قلب مردم کشورش 

را شاد کند و به نحوی باعث افتخار باشد. 

جدیترینرقیبتدرلیگامسال؟

من امســـال دوبار فرم چانگ چـــوان را در لیگ اجرا کردم و هر دو 

بـــار اختلاف امتیازم با رقبایم خیلی زیـــاد بود و رقیبی که رقابت 

نزدیکی با او داشـــته باشم، در لیگ نداشتم. بچه های تیم آنقدر 

قوی ظاهر شدند که خیلی اختلاف زیادی با رقبایشان داشتند و 

حتی بچه هایی هم که نتوانستند ببرند، اختلاف شان با رقیبان شان 

کم بود و نزدیک به برد بودند. 

23مدالآسیاییوجهانیداری،رویایتوبرایووشوچیست؟

اولین هدف من در مسابقات این بود که بتوانم کارهایی را که در 

بخش تالو غیرممکن بود، انجام دهم که به لطف خدا توانســـتم 

خیلی از مدال ها را که برای اولین بار بود، کسب کنم. دوست دارم 

الهام بخش برای افراد دیگری که تازه وارد این ورزش می شوند، باشم 

و بدانند که اگر خیلی چیزها تا الان کسب نشده، دور از دسترس 

نیست و با تلاش و انگیزه قطعا می توانند به آن برسند و بیشتر دوست 

دارم به دختران ایران بگویم که می توانند و خودشان را باور داشته 

باشند. اگر کسی به آن دست پیدا نکرده، به این معنی نیست که 

دور از دسترس باشد و شاید آنها اولین نفری باشند که به آن مقام 

یا اتفاق خوب دست پیدا می کنند. 

چراتالوراانتخابکردی؟

در ابتدا ژیمناستیک کار می کردم و بعد از امتحان کردن یکی دو 

رشته ورزشی دیگر با تالو آشنا شدم و اولین رشته رزمی بود که واردش 

می شدم و خیلی علاقه مند بودم، چون من رشته های نمایشی را 

خیلی دوست داشتم و به دلیل نزدیکی به ژیمناستیک خیلی به آن 

علاقه مندتر شدم. خیلی از پرش هایی که در تالو انجام می شود، 

پرش هایی است که در ژیمناستیک هم بود. 

سطحتالویایرانراچطورمیبینی؟

ســـطح تالوی ایران خدا را شـــکر رو به پیشرفت است و با توجه به 

مدال هایی که کسب می شود، می توان این موضوع را دید. 

سالآیندههمتوراباپیراهندانشگاهآزاددرلیگمیبینیم؟

اول ممنونم از دکتر لشـــگری بابـــت حمایت ها و راهنمایی های 

دلسوزانه شان و خوشحالم که امسال افتخار بازی در تیم دانشگاه 

آزاد را داشتم و به امید خدا برای سال آینده اگر شرایط مساعد باشد، 

خوشحال می شوم در این تیم حضور داشته باشم. 

ازمسابقاتواردوهایملیچهخبر؟

ما یک سالی هست که مسابقه ای در سطح بین المللی نداشتیم، 

فدراسیون یک سری مسابقات را به صورت آنلاین برگزار کرد که خیلی 

خوب بود و بازیکنانی که می خواستند خودشان را محک بزنند و 

رده سنی شان عوض شده بود و نیاز به محک خوردن داشتند در 

این مســـابقه شرکت کردند و خیلی برای بچه ها تاثیر داشت ولی 

مسابقه بین المللی و رسمی کشوری غیر از لیگ برگزار نشده و فکر 

می کنم اگر کرونا اجازه بدهد مسابقات و اردوها برگزار می شود. 

تمریناتخودتدرکروناچطورگذشت؟

من در خانه تمرین می کردم و زمانی که ســـالن باز بود با رعایت 

پروتکل ها به باشگاه می رفتم و یک مقدار تمرینات مان دچار مشکل 

شـــد و آن طور که باید نبود و صرفا آمادگی جسمانی مان را حفظ 

کردیم. خیلی شـــرایط سختی بود و خانواده ام اصرار داشتند در 

خانه تمرین کنم و علاوه بر این، چند جلسه تمرینی آنلاین و ارتباط 

اینترنتی با مربیان داشتیم و از تمرینات مان برایشان فیلم ارسال 

می کردیم و رفع اشـــکال توسط مربیان انجام می شد. با دریافت 

برنامه از مربیان و پوشش دهی و پیگیری خوب از طرف فدراسیون 

توانستیم تمرینات را به نوعی پیش ببریم. 

وحرفآخر؟

تشکر می کنم از همه مسئولانی که باعث شدند این تیم منسجم 

و بســـیار قوی در ایـــن رقابت ها حضور پیدا کند، از سرپرســـت 

فوق العاده تیم خانم بابایی و اســـاتید حرفه ای تیم خانم صادقی 

و خانم طهماسبی تشکر می کنم. ممنونم از دکتر صدیقی، رئیس 

فدراسیون ووشـــو برای برگزاری مســـابقات که انگیزه مجدد به 

ورزشکاران این رشته برای ادامه مسیر تزریق شد. 
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